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“世界环保大会”历经四年持续推动世界向绿色发展模式转变，我们坚信，低碳将成为世界经济结构调整的重要驱动力，必将成为全球新一轮经济发展的重要增长点。

The "World Economic and Environmental Conference" (WEC) has been successfully held for three years, and has consistently honored its commitment: lead the world to make transition towards green development. We are convinced that: as an important driving force for economic restructuring, low carbon economy will definitely become a new economic growth point.
一个社会的变化、转型，最核心的是企业和公民行动的转变，低碳发展的参与力量，包括政府、行业和企业，而向低碳转型则是依赖企业的全面推动和科技创新、市场机制的成熟，我们不应完全排斥具有高能耗、高排放的产业和产品，以及粗放型经济的企业，我们只是需要看到他们正在实施和提高“碳转型的行动，碳发展的效率，碳社会的价值”。

As we all know, the behavior of enterprises and citizens will determine social change or transition. The main force of low carbon development includes government, industry and enterprise; low carbon transition will be closely reliant on enterprise initiative, technological innovation, mature market mechanism. At the same time, we shall not completely cast away high energy-consumption and high-emission industries and products, but concern on "carbon transition action, carbon development efficiency and carbon social value" they are making.
我们正在寻找这样的最佳表现者，以行动的价值，引领的作用，榜样的形象，与我们共同推进人类发展向生态回归……
We are looking for the best players in the regard, who will serve as practitioners, pilots and models, together with us, jointly push forward human’s ecological process.
为保证本次评审工作的严谨性和公开性、公正性，我们将通过①综合情况，②参评优势，③调查问卷，④网上公示及社会调研，⑤专家团评审，共计六项权重完成评分工作；其中④网上公示及社会调研，是通过本次向社会公开征求网民问卷，并最终完成参评单位数据分析和汇总的重要依据。

In order to guarantee the seriousness and fairness of this appraisal, we will consider and conduct in the following aspects: (i)overall condition, (ii)selection advantage, (iii)questionnaire (iv)online notice and social investigation, (v)expert evaluation; among which (iv) aims at the public, and netizen questionnaire is so appreciated.  
为鼓励社会网民积极参与支持评价企业低碳发展调研工作，本次组委会为符合条件的参与者，提供奖品回馈调查，将有机会获得奖品，甚至于成为“第四届世界环保大会”获评企业的特邀颁奖嘉宾，受邀出席大会。
（有关“国际碳金奖”更多信息，请访问大会网站http://www.wec-wec.net）

In order to encourage the public to participate in appraisal on candidate enterprises, the Organizing Committee of WEC will offer awards for the public, qualified netizen has the chance to win the award, and even to become the invited guests to attend the 4th WEC, and become awarding guests. 
(For more details, please log in http://www.wec-wec.net)




1. 网民基本信息 Basic Information
	姓名
Name
	     

	性别

Sex
	 FORMCHECKBOX 
 男  Male

 FORMCHECKBOX 
 女  Female

	年龄

Age
	 FORMCHECKBOX 
 18 - 25  FORMCHECKBOX 
 26 - 35  FORMCHECKBOX 
 36 - 45  FORMCHECKBOX 
 46 - 55  FORMCHECKBOX 
 56以上(56 and above)  

	通讯地址
Add 
	     

	邮编
Post Code
	     

	电话
Tel
	     

	电子邮箱
E-mail
	     

	您所在的地区
Your Origin
	国家Country               

州/省State/Province        

城市City                  

	您的学历
Education Background
	 FORMCHECKBOX 
 研究生及以上    Postgraduate and above
 FORMCHECKBOX 
 本科           Undergraduate

 FORMCHECKBOX 
 大专           Technical College
 FORMCHECKBOX 
 高中及以下     High School and below


	您的职业
Occupational Status
	 FORMCHECKBOX 
 学生                Student
 FORMCHECKBOX 
 机关事业单位工作人员  Staff of Government Organ or Institution
 FORMCHECKBOX 
 公司企业人员        Enterprise Staff
 FORMCHECKBOX 
 其他                Others   



	您的工作单位

Company name
	     
(注：组委会将从填写单位名称的网民中抽出幸运网民出席大会并成为颁奖嘉宾，组委会将承担相应的差旅费

Tips: the Organizing Committee will select the netizens who have filled in the item to attend the WEC and become awarding guests, and the Organizing Committee will assume corresponding travel expenses.)

	您所从事的行业(可多选)
Industry (Multiple)
	 FORMCHECKBOX 
 金融服务业 

Financial Service Industry

 FORMCHECKBOX 
 公共管理 

Public Administration

 FORMCHECKBOX 
 运输  

Transport

 FORMCHECKBOX 
 电信 

Telecommunication

 FORMCHECKBOX 
 高科技、电子 

High-tech, Electronics

 FORMCHECKBOX 
 加工业（石油和天然气、金属、化工、制浆造纸）
Processing Industry (Oil and gas, metal, chemical, sizing and papermaking)

 FORMCHECKBOX 
 医药保健 

Medical and health care

 FORMCHECKBOX 
 快速消费品制造业 

Packaged mass consumption goods manufacturing
 FORMCHECKBOX 
 耐用品制造业 

Durables manufacturing
 FORMCHECKBOX 
 航空、航天及国防 

Aviation, aerospace and/or national defense
 FORMCHECKBOX 
 汽车制造业 

Auto manufacturing

 FORMCHECKBOX 
 公共事业 

Public service

 FORMCHECKBOX 
 媒体服务 

Media service

 FORMCHECKBOX 
 建筑 

Building

 FORMCHECKBOX 
 信息技术服务业（会计、法律、咨询、广告）
Information Technology Service (Accounting, Law, Consulting and Advertising)

 FORMCHECKBOX 
 其它
Others 




2. 问卷内容 Content
（除特别说明，一般为单选项。）
(Generally, only one answer is permitted.)

2.1 第一部分 Part 1
2.1.1  请问您是否听说过“低碳经济”或“低碳生活”呢？
Could you hear of "low-carbon economy" or "low-carbon life"?
 FORMCHECKBOX 
 是 Yes 
 FORMCHECKBOX 
 否 No
2.1.2  您认为我们通常所说的“低碳”是什么？
How do you define so-called "low carbon"?

 FORMCHECKBOX 
 指的是降低碳的使用量
Means the reduction of carbon consumption
 FORMCHECKBOX 
 降低所有含碳物质的使用量、排放量
Means the reduction of consumption and discharge amount of all carbonaceous matters  
 FORMCHECKBOX 
 降低所有有害的含碳物质的使用量、排放量
Means the reduction of consumption and discharge amount of all harmful carbonaceous matter
 FORMCHECKBOX 
 降低二氧化碳的排放量


Means the reduction of discharge amount of carbon dioxide
 FORMCHECKBOX 
 降低以二氧化碳为代表的有害物质的使用量、排放量


Means the reduction of consumption and discharge amount of harmful matters with carbon dioxide as focus
2.1.3  您认为我们应该倡导实施“低碳经济”或“低碳生活”吗？
Do you think whether we shall advocate "low carbon economy" or "low carbon life"?

 FORMCHECKBOX 
 无所谓，只要自己过得舒服就行
It’s all the same to me
 FORMCHECKBOX 
 见效太慢，还是另寻其他高效的途径
Slow effect  

 FORMCHECKBOX 
 当然应该，并且要从自己做起
Surely, we should start from ourselves
2.1.4  您认为发展低碳经济需要哪些社会力量？（可多选）
How do you think whether the development of low-carbon economy needs the participation of social forces? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 政府引领           
Government takes the lead
 FORMCHECKBOX 
 企业主导           
With enterprise as focus  
 FORMCHECKBOX 
 社会组织积极推进   
Push forward by social organizations
 FORMCHECKBOX 
 公民广泛参与       
Wide participation by the public
2.1.5  您认为企业可采用何种方式发展低碳经济？（可多选）
What kind of measures shall enterprises take to develop low-carbon economy? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 技术革新              
Technology Innovation
 FORMCHECKBOX 
 降低能耗              
Reduction of energy consumption  
 FORMCHECKBOX 
 提高资源的利用率      
Improve the utilization ratio of resources
 FORMCHECKBOX 
 实行环境友好的排放方式   
Implement environment-friendly emission/discharge mode
2.1.6  您认为企业在发展低碳经济时存在的最大瓶颈是什么？（可多选）
What is the largest bottleneck for enterprises in developing low-carbon economy? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 资金          Capital
 FORMCHECKBOX 
 技术          Technology  
 FORMCHECKBOX 
 人力资源      Human resource
 FORMCHECKBOX 
 政府支持      Government support  
 FORMCHECKBOX 
 其他          Others
2.1.7  请问企业有无必要履行低碳社会责任？
Is it necessary for enterprises to perform low-carbon social responsibility？
 FORMCHECKBOX 
 是企业义不容辞的责任    Unshirkable/bounden duty for enterprises
 FORMCHECKBOX 
 可有可无                Not indispensable  
 FORMCHECKBOX 
 无须履行低碳社会责任    Needless
 FORMCHECKBOX 
 不清楚                  Unclear  
2.1.8  您认为企业应该如何履行低碳社会责任？（可多选）
Do you think how enterprises shall perform low-carbon social responsibility？(Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 宣传推广低碳理念         
Publicize and popularize low carbon concep
 FORMCHECKBOX 
 提供低碳产品             
Provide low-carbon products  
 FORMCHECKBOX 
 提供低碳服务             
Provide low-carbon service
 FORMCHECKBOX 
 设立低碳基金             
Establish low-carbon fund  
 FORMCHECKBOX 
 提供技术或资金支持       
Provide technique or capital support  
 FORMCHECKBOX 
 其他                     
Others
2.1.9  您认为企业的低碳社会责任对其自身发展有何影响？
Do you think how the low-carbon social responsibility affects enterprises?
 FORMCHECKBOX 
 积极的推动作用      Active promotion function
 FORMCHECKBOX 
 一般性的推动作用    Common promotion function  
 FORMCHECKBOX 
 影响企业的发展      Adverse influence
 FORMCHECKBOX 
 不清楚              Unclear  
2.1.10您认为企业发展低碳的现实意义如何？（可多选）
Do you think what the social significance is for enterprises to develop low-carbon economy? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 积极承担环境保护责任，完成国家节能降耗指标的要求         
Can assume environmental protection duty, accomplish national energy saving and consumption reduction index
 FORMCHECKBOX 
 调整经济结构             
Adjustment of economic structure  
 FORMCHECKBOX 
 提高能源利用效益             
Improve the energy utilization effect
 FORMCHECKBOX 
 发展新兴工业，建设生态文明             
Develop emerging industry, construct ecological civilization  
 FORMCHECKBOX 
 保证可持续发展       
Guarantee sustainable development 
2.2 第二部分 Part 2
2.2.1  您了解候选企业吗？
Do you understand candidate enterprise?
 FORMCHECKBOX 
 非常了解  Know very well 
 FORMCHECKBOX 
 了解      Generally know
 FORMCHECKBOX 
 一般      Know a bit 
 FORMCHECKBOX 
 不了解    Not a bit
2.2.2  您是从何种渠道了解候选企业的？（可多选）
How do you know about candidate enterprise? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 网络          Network 
 FORMCHECKBOX 
 电视媒体      TV media
 FORMCHECKBOX 
 广告促销宣传  Advertising/sp propaganda 
 FORMCHECKBOX 
 报刊杂志      Newspaper and Magazine
 FORMCHECKBOX 
 他人介绍      Introduced by others

2.2.3  您使用候选企业的产品或服务吗？
Do you use products or service of candidate enterprises?
 FORMCHECKBOX 
 是  Yes
 FORMCHECKBOX 
 否  No
2.2.4  候选企业的社会公信力和社会影响力如何？
How is the social faith and impact of candidate enterprise?
 FORMCHECKBOX 
 非常高  Very High
 FORMCHECKBOX 
 一般    Ordinary
 FORMCHECKBOX 
 较差    Bad
2.2.5  您认为候选企业在推动低碳发展过程中的主要优势有哪些？（可多选）
Do you think what advantages does candidate enterprise have to push forward low carbon development? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 资金       Capital

 FORMCHECKBOX 
 技术       Technology  
 FORMCHECKBOX 
 人力资源   Human resource
 FORMCHECKBOX 
 政府支持   Government support  
 FORMCHECKBOX 
 其他       Others
2.2.6  依您所知，候选企业实施了哪些绿色低碳活动？（可多选）
As far as you can, what has candidate enterprise implemented green low carbon activity? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 参加社会公益性的低碳活动       
Joined in social welfare low-carbon activities
 FORMCHECKBOX 
 设立低碳专项基金       
Established special low-carbon fund  
 FORMCHECKBOX 
 提供低碳技术和服务   
Offer low-carbon technology and service
 FORMCHECKBOX 
 提供低碳产品   
Offer low-carbon products  
 FORMCHECKBOX 
 其他       
Others
2.2.7  您认为候选企业存在哪些不利于低碳发展的状况？（可多选）
Do you think what disadvantage candidate enterprise has in developing low-carbon economy? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 无       

No
 FORMCHECKBOX 
 原材料过度浪费       

Exorbitant waste of raw material  
 FORMCHECKBOX 
 资金、技术不足   
Insufficient capital and technology
 FORMCHECKBOX 
 缺乏政府支持   

Lack of government support  
 FORMCHECKBOX 
 废弃物不当处理和利用       

Improper treatment and utilization of wast
 FORMCHECKBOX 
 不清楚       

Unclear
2.2.8  与同行相比，候选企业在低碳发展方面所处的地位如何？
Compared with counterparts, what position does candidate enterprise lies in concerning low-carbon development?

 FORMCHECKBOX 
 领先者的角色       

Leading role
 FORMCHECKBOX 
 与同行相当       

Be equal to counterparts  
 FORMCHECKBOX 
 落后于同行   
Lag behind counterparts
 FORMCHECKBOX 
 不清楚       

Unclear
2.2.9  候选企业在低碳发展过程中，具有哪些成功的、可以借鉴的经验？（可多选）
What successful experience which can be learned from does candidate enterprise have in low-carbon development? (Multiple)
 FORMCHECKBOX 
 低碳产品的开发方面       

Low-carbon product development
 FORMCHECKBOX 
 低碳技术的应用方面       

Low-carbon technology application  
 FORMCHECKBOX 
 低碳服务或项目的供应方面   
Low-carbon service or project provision
 FORMCHECKBOX 
 废弃物处理利用方面       

Waste disposal and utilization
 FORMCHECKBOX 
 社会公益活动方面       

Social welfare activities
 FORMCHECKBOX 
 其它       

Others
2.2.9  候选企业在低碳方面的贡献有无现实的、重大的社会影响？（可多选）
Does the contribution of candidate enterprise have any realistic or vital social influences in low-carbon development? (Multiple)

 FORMCHECKBOX 
 已经形成社会影响，并具有重大的示范和现实意义       

Yes, it has already done

 FORMCHECKBOX 
 正在形成社会影响和感染力       

Yes, it is underway  
 FORMCHECKBOX 
 尚未形成社会影响和感染力   
No, it does not yet
 FORMCHECKBOX 
 不清楚       

Unclear
2.3 第三部分 Part 3
2.3.1  请在下述空白处填写您对候选企业的建议及意见。
Please fill in the blank for your proposals or opinions on candidate enterprises.
（注：组委会将从填写本项的网民中抽出幸运网民出席大会并成为颁奖嘉宾，组委会将承担相应的差旅费。

Tips: The Organizing Committee will select the netizens who have filled in the item to attend the WEC and become awarding guests, and the Organizing Committee will assume corresponding travel expenses.）

	     



2.3.2  请在下述空白处填写您对大会组委会的建议和意见。
Please fill in the blank for your proposals or opinions on the WEC Organizing Committee.
	     




请确认所有问题都已填写完毕！
Please confirm all the problems have been filled

并将填写完整的问卷发回至：WEC@ipa-gov.org
Please send it to WEC Organizing Committee via WEC@ipa-gov.org

感谢您的参与！
Thank you for your participation!

国际碳金奖
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规则说明(Rules)








1．活动时间：2011年5月1日-2011年5月31日。


Activity time: May 1 to May 31, 2011


2．每人限选评一家企业。候选企业所属职员，不得参加本企业的评选，否则其问卷视为作废。


One netizen only can select and appraise one enterprise; any person of candidate enterprise has no right to appraise its own enterprise, otherwise, such appraisal is viewed as invalid;


3．请如实填写相关资料以保证奖品的寄发，对虚假信息者与恶意投票者，不予抽奖。


   Please fill in true personal information for the sake of sending award, and no award sent for false or deceiving information issuer or malignant voter.


4．通信与通讯方式不详的，在本网站公布1个月后仍没有取得有效联系，视为弃权。


   Any award winner, with incomplete communication mode, or ineffective contact within 1 month after the web published, is viewed as renunciation.





奖品： 五十元充值卡 （共20名）


Award: one 50 Yuan prepaid phone card for each person (20 winners)











候选企业Candidate Enterprise










